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§ 8 13.08.2019

Observationer och erfarenheter under tillgänglighetspromenaden

HANRÅ § 8

Torget, apoteket, köpcentret, servicehuset, biblioteket och Lovinfo
har granskats från tillgänglighetsaspekten. Dessutom har man
uppgjort en rapport med tillhörande observationer och
åtgärdsrekommendationer.

Nedan finns ytterligare observationer av rådet för personer med
funktionsnedsättning:

Torget:
-  på kullerstenstorget kan man inte röra sig med rullstol eller med
barnvagnar
-  det är svårt att nå Lovisa stridsminnesmärke 1918
-  man önskar en kullerstensfri passage genom torget
-  man önskar att fogarna mellan gatstenarna skulle tätas.

Apoteket:
-  man önskar, att invalidparkeringen skulle vara tydligare utmärkt
-  man önskar, att det skulle finnas fler än en invalidparkeringsruta
-  man önskar, att apotekets telefonnummer skulle vara synligare. 

Posthörnan:
-  Stigningen är för hög från alla riktningar. Ett förslag om att
sänka ca 10 cm. 

Biblioteket:
-  gatan sluttar neråt, skevningen är stor
-  ett förslag om att flytta biblioteket till Nordeas lokaler, emedan
lokalerna är tillgängliga och det inte ännu finns kunskap om vad
det ska komma dit. 

---
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§ 9 13.08.2019

Hälsningar från Nylands handikappråd förmedlade av Jonas

HANRÅ § 9

- Det hör 26 kommuner till rådet.
- Ingen verksamhetsplan har uppgjorts för 2019.
- Rådet vill ge rekommendationer till hur råden för
funktionsnedsatta skulle byggas upp.
- Följande sammanträde hålls i Askola.
- Den nuvarande uppgiften? Inte längre obligatorisk i och med att
social- och hälsovårdsreformen gick omkull.

---
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§ 10 13.08.2019

Att överföra beslutsfattandet angående frågor som gäller tjänsterna för
funktionsnedsattas färdtjänster till socialhandledare, grundtrygghetsnämnden 9.5.2019

HANRÅ § 10

Beslutet har verkställts i Lovisa stad. Tjänsterna för
funktionsnedsattas socialhandledare beslutar om färdtjänsterna.
Antecknades för kännedom.

---
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§ 11 13.08.2019

Att ordna tjänsterna för funktionsnedsattas skolskjutsar för andra stadiet

HANRÅ § 11

Ärendet väckte livlig diskussion. Det förekom missnöje angående
färdtjänstbesluten, färdtjänsternas säkerhet och tidsmässiga längd
samt kommunikationen.  

---
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§ 12 13.08.2019

Svar på frågor ställda under föregående sammanträde (Katri & Tuula)

HANRÅ § 12

Fråga 1: Kan rådet för funktionsnedsatta ha representation på
grundtrygghetsnämnden när färdtjänstfrågor behandlas? Svaret är
nekande.

Fråga 2: När Nylands handikappråd sammanträder i Lovisa, kan
även Lappträsk delta i möteskostnaderna? Svaret är nekande. 

---
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§ 13 13.08.2019

Övriga ärenden

HANRÅ § 13

För närvarande är tjänsterna för funktionsnedsattas anställda
ledande socialarbetare Johnny Haataja och socialhandledare
Emma Kärenaho. 
En socialarbetaruppgift är lediganslagen.

---


